
Protok61 N r 27/2009 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 23 czerwca 2009 r. 


Posiedzenie rozpoezl(to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosei i porzqdek obrad stanowiq zalqcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3 .Sekretarz Gminy Pani .Malgorzata Porl(bska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
S.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
6.Centrul11 Kultury "Zamek w Toszku" - Pani Dominika Witkowska 
7.Kierownik OPS Pani Anna Kolasa 
Przewodniez'lca Komisji PaniMaria Bukowska powitala zebranych i 
przedstawila projekt porzqdku posiedzenia. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyjl(li proponowany porz'ldek obrad. 

Ad.1 
Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska omowila projekty uehwal : 

II w sprawie : przeznaczenia do sprzedazy 10kali mieszkalnych w budynkach 


komunalnych ieh najemeom 
Projekt dotyczy przeznaczenia do sprzedazy loka1i mieszkalnyeh najemcom , 
kto1'zy zlozyli pisemny wniosek 0 kupno lokalu. 
Pani Kowalska dodala , ze w stosunku do propozycji dotyczqcej wykupu lokalu 
w Boguszycach przy ul. Toszeckiej 1 - Radzie Mjejskiej zostanie przedlozony 
projekt uchwaly w sprawie wysokosci bonifikaty , gdyz jest to budynek 
jednorodzinny i taka sytuacja nie zna1azla miejsca w naszej uchwale 0 

sprzedazy.Projekt zostanie przygotowany po wycenie nieruchomosci. 
Komisja jednoglosnie popada podjl(cie uchwaly. 
21 w sprawie : sprzedazy nieruchomosci polozonej w Cioehowicaeh stanowi'leej 

wlasnosc Gminy - Miasta Toszek 
Projekt dotyezy wyrazenia zgody na sprzedaz bezprzetargow'l nieruchomosci w 
Ciochowicach na rzecz Panstwa LaksaJest to fragment dzialki 0 powierzchni 
0,0141 ha przylegaj'lcy do posesji w/w na ktorym znajduje si~ ich szambo. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 



2 


P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik omowila projekty uchwal : 
11 w sprawie zatwierdzenia projektu pn "Dobry start - dobra przyszlosc 

wyrownywanie szans edukacyjnych dzieci i mlodziezy Gminy Toszek" 
Projekt zostal opracowany przez Dyrektorow naszych placowek oswiatowych 
i dotyczy zajltc pozalekcyjnych przez okres 21at szkolnych.Po przejsciu 
wst~pnych kwalitikacji zostal on dopuszczony do oceny merytorycznej.W 
przypadku otrzymania oceny pozytywnej - dofinansowanie bltdzie wynosiio 
ok. 1.980.000 zr na caiy czas trwania projektu. 
Komisja wi~kszosciq glosow I 5 :0: 1 I popada podj~cie uchwaly. 
21 w sprawie : zmiany regulaminu okreslajqcego wysokosc oraz szczegorowe 

warunki wyplacania dodatkow do wynagrodzenia zasadniczego,szczegoiowe 
warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraznych zastltPstw oraz wysokosc i warunki wyplacania nagrod 
ze specjalnego tunduszu nagrod dla nauczycieli placowek oswiatowych 
prowadzonych przez Gminlt Toszek 

Zmiana dotyczy § 4 ust. 9 - wysokosc dodatkow tunkcyjnych w pkt 5 , 6 i 7 
pkt 51 opiekun stazu 60 zi I byro 30 zr I 
pkt.61 wychowawca klasy : 

w szkoiach podstawowych : 
oddziar do 15 uczniow - 50 zr I byro 30 zr I 
oddziai powyzej 15 uczniow 100 zll byro 50 zll 
w gimnazjum 100 zl I by10 50 zll 

pkt 71 wychowawstwo dla nauczyciela przedszkola i oddzialu przedszkolnego 
- 60 z1 I by10 30 z11 

Radny Marek Pawlowski zaproponowa1 , aby w pkt.6 wysokosci wynosi1y : 
60 zl i 80 zl dla podstawowek i 80 z1 dla gimnazjum 
Przewodniczqca Komisji poddala propozycjlt radnego Paw10wskiego pod 
grosowanie : 
pkt. 6 I wychowawca klasy w szkole podstawowej - oddziar do 15 uczniow 
za propozycjq 60 zl glosovvalo - 3 c:::lonk6w Komisji 
pr:::ecitv 2 czlonk6w Komisji 
lvstrzymal si~ od glosu 1 czlonekKomLsji 
W wyniku glosowania w pkt.6 - oddzia1 do 15 uczniow Komisja wi~kszosciq 
glosow zaproponowala dodatek funkcyjny w wysokosci 60 zl 
Pan Pawlowski wycofa1 pozostale swoje propozycje. 
Przewodniczqca Komisji poddala pod glosowanie przyjltcie wysokosci 
dodatkow tunkcyjnych w wysokosci przedstawionej w projekcie uchwaly 
I oddzial powyzej 15 uczniow - 100 z1 , gimnazjum - 100 zl , przedszkole i 
oddzia1 przedszkolny - 60 zl I: 
za przxkcienl glosmvalo 4 c::lonk6w Kornisji 
pr:::ecivv I czlonek Komisji 
v'v'strzymal si~ od glosu 1 czlonek Komi5ji 

http:szkolnych.Po
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Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak przedstawila projekt uchwaly w 

sprawie : wyrazenia zgody na wyodritbnienie w budzecie Gminy na 2010 r. 

funduszu soleckiego. 

Wejscie w zycie ustawy 0 funduszu soleckim nak1ada na Radit obowiqzek 

podjitcia decyzji 0 wyrazeniu zgody / albo nie wyrazeniu zgody / na 

wyodritbnienie w budzecie gminy funduszu solecki ego / do 31 marca - w roku 

2009 do 30 czerwca / .W ustawie 0 funduszu soieckim podano wzor za pomocq 

ktorego oblicza siit wysokosc srodkow na dane solectwo.Do 31 lipca Burmistrz 

przekazuje soltysom informacjit 0 wysokosci funduszu soleckiego 

przypadajqcego na dane solectwo.Do 30 wrzesnia soltys przekazuje 

Burmistrzowi uchwalony przez zebranie wiejskie wniosek zawierajqcy listit 

zadan do realizacji wraz z oszacowaniem kosztow i uzasadnieniem. 

W odpowiedzi na pytanie czlonkow Komisji Pani Drewniak poinformowa1a , ze 

szacunkowo - wyodritbnione srodki na fundusz solecki zgodnie z ustawowym 

wzorem bitdq wynosily ok. 182.000 zl 

Komisja jednoglosnie poparla podjitcie uchwaly. 

Pani Cecylia Cieslik przedstawita projekt uchwaly w sprawie : zmian w 

budzecie Gminy Toszek na 1'ok 2009. 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 18.803 zl/ zgodnie z 

pismem Dyrektora placowki / na przygotowanie i wyposazenia sali na otwarcie 

drugiego oddzia1u przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Toszku od dnia 

1.09.2009 r. 

Komisja jednog1osnie popada podjitcie uchwa1y. 

Pani Dominika Witkowska omowi1a projekt uchwa1y w sprawie : zmian w 

budzecie Gminy Toszek na rok 2009. 

Projekt dotyczy przeznaczenia dotacji w wysokosci 32.100 zl dla Centrum 

Kultury "Zamek w Toszku" na : 

- zakup stolik6w i krzesel dia czytelni bibliotecznej / 4.500 zl / 

- czitsciowq wymianit okien w budynku bramnym , koszty nadzoru 


konserwatorskiego oraz organizacjit przetargu / 26.400 zl/ 
- 50% pokrycie kosztow projektu "Rajd szlakiem zabytk6w Ziemi Toszeckie lt 

organizowanego przez Towarzystwo Spoleczno-Kulturalne Niemc6w ko1o 
Toszek / 1.200 zl/ 

Pani Witkowska poinformowala takze , ze w kwietniu br zlozono wniosek do 
\Vojew6dzkiego Konserwatora Zabytkow 0 przyznanie dotacji na remont 
poludniowej czitsci dachu oraz wymianit czitsci stolarki okiennej w budynku 
bramnym na kwotit 71.540,92 zl .W czerwcu br Konserwator przyzna1 
dofinansowanie w wvsokosci 47.861,08 zt na remont dachll.Przvznanie z 

~. ~ 

blldzetu kwoty 26.400 zl pozwoli zrealizowac planowany zakres i wymienic te 
okna, ktore Sq w najgorszym stanie / szt. 4/ 
Komisja jednog1osnie popada podjitcie uchwaly 

http:solectwo.Do
http:solectwo.Do
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Burmistrz Toszka om6wif projekty uchwal w sprawie : 
11 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Zmian w budzecie dokonuje si~ w zakresie finansowania inwestycji pn.Budowa 
kanalizacji sanitarnej Toszek-Oracze-Grabina .Poniewaz wniosek zlozony do 
PROW nie zostal zakwalitikowany do dotinansowania , zlozono ponowny 
wniosek do RPO.W chwili obecnej czekamy na rozstrzygni~cie.Gdyby udato si~ 
uzyskac akceptacj~ , finansowanie inwestycji nastqpi dopiero w roku 2010. 
Projekt uchwaly znajdzie odzwierciedlenie w korekcie Wieloletniego Planu 
Inwestycyj nego. 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
21 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 90.000 zl na budow~ 
oczyszczalni sciek6w dla osiedla w Pniowie. 
Wst~pny koszt postawienia biobloku I mozliwosc rozbudowy I wraz z projektem 
wynosi ok. 300.000 z1. Zadanie b~dzie realizowane wsp61nie z Agencjfl. i udzial 
finansowy Agencji to 70% , Gminy 30% .ZakOI1czenie i rozliczenie zadania 
okreslono na m-c grudzien br. 
Komisja jednoglosnie pop ada podj~cie uchwaly. 
31 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Zmian w budzecie dokonuje si~ w zakresie finansowania zadania 
inwestycyjnego pn. Rozbudowa sportowej intrastruktury edukacyjnej przy 
Szkole Podstawowej w Toszku I dot. sali gimnastycznej I. Projekt znajdzie 
odbicie w korekcie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego .Poniewaz projekt nie 
uzyska:l kwalifikacji do dofinansowania w ramach RPO - inwestycja b~dzie 
realizowana przy pomocy kredytu. W trakcie realizacji b~dziemy poszukiwac 
innych mozliwosci uzyskania dofinansowania.Rozpocz~cie procedury 
przetargowej na wylonienie wykonawcy planowane jest w okresie wakacji. 
Komisja wi~kszoscifl. glos6w I 5 :0: 1 I popada podj~cie uchwaly. 
41 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Zmian w budzecie dokonuje si~ w zakresie finansowania inwestycji pn. 
Rozbudowa sportowej infrastruktury edukacyjnej przy Szkole Podstawowej w 
Kotulinie.Projekt znajdzie odzwierciedlenie w korekcie Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego.R6wniez ten projekt nie uzyskal kwalifikacji do 
dofinansowania w ramach RPO i b~dzie realizowany przy pomocy kredytu 
Ijak sala przy SP w Toszku I. 
Komisja wi~kszoscifl. glOs6w 15:0: t I popada podj~cie llchwaly. 
51 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 10.500 Z1 na zadanie 
inwestycyjne pl1. Budowa wodoci<tgu Paczyna-Wrzosy , a w szczeg61nosci na 
opracowanie wniosku 0 dofinansowanie inwestycji w ramach Programu 
Rozwoju Obszar6w Wiejskich. 
Komisja jednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
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Kierownik OPS Pani Anna Kolasa omowBa projekty uchwal w sprawie : 
6/ zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 150.484 zl/ 134.683,18 Z1 
- dotacja z Urz~du Marsza1kowskiego ; 15.800,82 zl - srodki wlasne / na 
realizacj~ projektu "Aktywny rozwoj zawodmvy - szans't na sukces" w ramach 
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki , poddzialanie 7.1.1 Rozwoj i 
upowszechnianie aktywnej integracj i przez osrodki pomocy spolecznej.J est to 
kontynuacja rozpocz~tego projektu w roku ubieglym.\V ramach w/w srodkow 
odb~dzie si~ szkolenie : 10 kobiet - opiekllnki dornowe O1'az 5 m~zczyzn 
operator wozka widlowego. 
Komisja jednoglosnie popada podjt(cie uchwaly. 
7/ zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przyj~cia z Urz~du Marszalkowskiego dotacji w wysokosci 
5.663,61 Z1 , ktora jest rozliczeniem ubieglorocznych dzialal1 w ramach w/w 
projektu / srodki na wyplatt( wynagrodzell za zrealizowane zadania /. 
Komisja jednoglosnie poparIa podj~cie uchwaly . 
Burmistrz omowif kolejne uchwaly w sprawie :\ 
9/ zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 70.000 zl na wymian~ 
kotlow centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej w Paczynie. 
Burmistrz poinformowal takze , 0 mozliwosci zamiany mieszkania dla 
lokatorow tej placowki / pomieszczenia Przedszkola w Paczynie , a Przedszkole 
do szkoly w miejsce 10kalu mieszkalnego / Jednakze na zamian~ musi bye 
dobrowolna zgoda lokatorow. Jezeli takiej zgody nie b~dzie , wtedy zajmowane 
przez nich mieszkanie zostanie od1Etczone od c.o. 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwa1y. 
10/ zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 160.000 zl na utrzymanie 
mieszkaniowego zasobu Gminy , a w szczegolnosci : 
- remont budynku mieszkalnego przy ulicy Wielowiejskiej 17 - 80.000 zl 

/ przemurowanie kominow , wykonanie pokrycia dachowego z jednej warstwy 
papy te11110zgrzewalnej , wymian~ konstmkcji dachu nad cz~sci't klatki 
schodowej , wymian~ instalacji elektrycznej na klatce schodowej wraz z 
pionami . remont klatki schodowej , remont elewacji budynku / 

- tennoizolacja budynku w Pisarzowicach / byla szkola / - 50.000 zl 
- rozbiorka budynku gospodarczego przy ui. Dworcowej 29 w Toszku O1'az 

postawienie garazy blaszanych jako rekompensat~ za utracone przez lokatorow 
komorki w budynku gospodarczym - 30.000 zl 

Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 

1 II zmian w blldzecie Gminy Toszek na rok 2009 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 20.000 Z1 na wykonanie 

konstmkcji pod zamontowanie siedzisk na trybunie boiska w Ciochowicach. 
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Projekt przygotowano na pisenm't prosb~ Klubu LKS PRZYSZLOSC 
Ciochowice. W zwi'tzku z awansem druzyny do TV Ligii obowi'tzek posiadania 
trybuny jest nakladany 11a Klub w zwi'tzku z wymogiem licencyj11ym. 
Niewykonanie trybuny spowoduje utrat~ mozliwosci grania druzyny 11a boisku 
w Ciochowicach. 
Komisjajednoglosnie poparla podj~cie uchwaly. 
12/ z111ia11 w budzecie Gmi11Y Toszek 11a rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 50.000 zl na biez'tce 
utrzymanie drag. 
W zwi'tzku z wydatkowaniem srodk6w , ktore Rada wczdniej przyz11ala na ten 
cel - na wykonanie remontu tragicznego odcinka drogi w Kotliszowicach 
/ wynegocjowana bardzo korzystna cena 55 zllm2 / - nastcwi1a koniecznosc 
uzupelnienia srodkow na biezctce utrzymanie dn.)g. 
Komisja jednog1osnie popada podj~cie uchwaly. 
13/ z111ian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
W zwi'tzku z prosbctZarz'tdu OSP w Kotulinie przygotowano projekt uchwa1y 
dotyczctcy przeznaczenia srodkow w wysokosci 20.000 zl na remont 1azienek 
w budynku OSP Kotulin. 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
14/ zmian w budzecie Gminy T oszek na rok 2009 
Projekt dotyczy wprowadzenia zmian w zalctcznikach Nr 8 / Wieloletni 
Progral11lnwestycyjny / i Nr 9 / Progral11Y i projekty realizowane ze srodkow 
pochodz'tcych z budzetu Unii Europejskiej oraz srodk6w pochodz'tcych ze 
zrodel zagranicznych nie podlegaj'tcych zwrotowi / - uchwaly budzetowej z dnia 
30 grudnia 2008 r ..Zl11iany w zal'tcznikach s'tpodsul110waniem wczesniej 
om6wionych projektow uchwa1 w sprawie zmian w budzecie Gminy Toszek na 
rok 2009. 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
15/ zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przy,j~cia dotacji w wysokosci 6.300 zl z Powiatowego 
Funduszu Ochrony Srodowiska z przeznaczeniem ich na realizacj~ Zadal1 
konkursowych pn. "Solectwo przyjazne srodowisku" ,w solectwach : 
- Proboszczowice - 1.100 zl 
- Paczyna - 1.100 z1 
- Kotliszowice 400 zl 
- Boguszyce 400 zl 
- Pni6w 400 zl 
- Kotulin 400 zl 
- \Vilkowiczki 2.500 zl 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
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Ad.2 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z pismem pani Haliny Kokoszki z Kotulina w 
sprawie przywrocenia do stanu technicznego drogi dojazdowej do pol. 
Burmistrz poinformowal , ze droga byla uzytkowana mi~dzy innymi przez 
jednego z wlascicieli ktory na swoje pola wozif osady ci~zkim sprz~tem. 
Zostalo do niego wystosowane pismo 0 przywrocenie tej drodze wlasciwego 
stanu przejezdnosci.Po konsultacji wlasciciel potwierdzil wykonanie zalecenia, 
jednakze pozostali wlasciciele pol uwazajC\., ze droga dalej jest zniszczona. 
Pan Dolinski byl na miejscu i zrobil zdj~cia - jest to droga polna i jej stan nie 
odstaje od innych drog , tym bardziej , ze nie znamy wczesniejszego stanu tej 
drogi.Pan Pawlowski I rowniez soltys Kotulina I dodal , ze sprawdzi stan drogi i 
poinformuje UrzC\.d czy zachodzi koniecznosc jej poprawienia. 

Ad.3 
Pan Slawomir Zarzecki przedstawil pismo Klubu SpOltowego ORZEL Paczyna 
skierowane do Burmistrza oraz PrzewodniczC\.cego Rady z prosbC\. 0 pokrycie 
kosztow zakupu materialow do wykonania sanitariatow O1'az zadaszenia dla 
zawodnikow rezelwowych I wymog PZPN I w wysokosci 6.000 zl. 
W wyniku glosowania Komisja jednoglosnie popada prosb~ i zaproponowala 
przygotowanie na najblizsz'l Sesj~ projektu uchwaly w tej sprawie. 

Pan Marcin Kwasniok zaproponowal , aby w najblizszym czasie tematem 
posiedzenia Komisji byla dyskusja nad funkcjonowaniel11 i l110zliwoscial11i 
wzmocnienia dzialalnosci Klubow sportowych na terenie Gminy. 
Ponadto Pan Kwasniok zaproponowal rozwazenie mozliwosci uczczenia 150 
rocznicy powstania Stowarzyszenia Spiewaczego w Toszku i zapoznanie si~ 
z dzialalnosciC\. Choru TRYL , a takze opracowania koncepcji ul110zliwiajC\.cej 
pr~zniejsze dzialanie tej sekcji. 

Po wyczerpaniu porzC\.dku obrad PrzewodniczC\.ca Komisji Pani Maria Bukowska 
podzi~kowala obecnym za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 18.30 

przeWOdniCit~~~Sj i 

Maria ~ukowska 

http:PrzewodniczC\.ca
http:przejezdnosci.Po

